

東華三院馬振玉紀念中學

活動通告 118/23-24

「Forensic Hunter」香港學界鑑證比賽 2024 (中學組)

敬啟者：

「Forensic Hunter」香港學界鑑證比賽 2024 (中學組) 獲東華三院撥款，以推廣鑑證科學及宣揚證據為本的精神。是次比賽將於三月九日(星期六)舉行，為預留充足時間及活動場地讓老師及學生工作人員於比賽前作好準備，三月八日之上課安排有所更改，詳情臚列如下：


日期：	三月八日(星期五)
上課時間：	上午 8:10 – 下午 2:10
午膳安排：	學生如常留校或外出午膳，並在下午 2:00 進行課後會之後放學
備註：	學生工作人員將於下午 2:15 起將進行比賽前預備工作，其放學時間為下午 6:00。相關放學時間及比賽當日之安排詳見《活動通告 119/23-24》。

請於三月四日(星期一)將已填妥的回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有垂詢，請致電 2443 9899 與林嘉駿老師或羅培嘉老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



 謹啟
(陳妙霞)

二零二四年三月一日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 118/23-24

班號: _____

「Forensic Hunter」香港學界鑑證比賽 2024 (中學組)

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述活動事宜。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署： _____

家長姓名： _____

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 118/23-24
Forensic Hunter – Inter-school Competition 2024 (Secondary Section)

1st March 2024

Dear Parents

We are glad to inform you that the Forensic Hunter – Inter-school Competition 2024 (Secondary Section) will be scheduled on 9th March 2024 (Saturday). In order to prepare the venues and equipment for the competition, the class re-arrangement on 8th March 2024 (Friday) will be made. Details are as follows:

Date	:	8 th March 2024 (Friday)
School hours	:	8:10am – 2:10pm
Lunch arrangement	:	Students have lunch in school as normal, and the class period will start at 2:00pm.
Remarks	:	Student helpers will start doing the preparation work from 2:15pm to 6:00pm (if applicable). For further details of the dismissal time and the competition, please refer to the Activity Circular 119/23-24.

Please return the signed reply slip to the class teacher on 4th March 2024 (Monday). Please feel free to contact Mr. Lam Ka Jin or Mr. Law Pui Ka on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.